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REPUBLIKA HRVATSKA 
SPLITSKO DALMATINSKA ŽUPANIJA 
OPĆINA BAŠKA VODA 
OPĆINSKO VIJEĆE 
Baška Voda, 18. prosinca 2023.g. 
 
 
 

ZAPISNIK 
(O sjednici se vodi tonski zapis) 

 
 
 

 
Sa četrnaeste sjednice Općinskog vijeća Baška Voda, održane dana 18. prosinca 2023.godine u 
prostorijama Omladinskog doma Baška Voda, s početkom u 9,00 sati. 
 
 
NAZOČNI VIJEĆNICI: 
Ante Lončar 
Frano Divić 
Vicenco Cvitanović 
Ivan Granić 
Nikša Staničić 
Dražen Radojković 
Matejas Jozipović 
Josip Topalović 
Melinda Borković 
Marin Čizmić( stigao u 09:07) 
 
ODSUTNI: 
 
Lovre Topić 
Dragan Svalina 
Ljubo Topić 
 
OSTALI NAZOČNI: 

- Josko Roščić, načelnik Općine Baška Voda 
- Josip Đerek, pročelnik Ureda načelnika 
- Nediljko Marušić, pročelnik Upravnog odjela za proračun i financije 
- Tea Buljan, po ovlaštenju pročelnica Upravnog odjela za gospodarenje prostorom i 

komunalno-prometne poslove 
- Ines Vegar, zapisničar 
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Predsjednik općinskog vijeća Ante Lončar pozdravio je prisutne na sjednici, utvrdio postojanje 
kvoruma, te predložio sljedeći  
 
 

 
 

D N E V N I       R E D 
 
 
 

1. Usvajanje zapisnika sa 13. sjednice Općinskog vijeća  
2. Prijedlog Odluke o proračunu Općine Baška Voda za 2024. godinu i projekcije za 2025. i 2026. 

godinu 
3. Prijedlog Odluke o izvršavanju Proračuna Općine Baška Voda za 2024.godinu 
4. Prijedlog Odluke o donošenju plana razvojnih programa za 2024.godinu 
5. Prijedlog Odluke o donošenju plana nabave roba, radova i usluga (javne nabave i jednostavne 

nabave) za proračunsku 2024.godinu 
6. Prijedlog Odluke o financiranju javnih potreba za rad mjesnih odbora Općine Baška Voda za 

2024.godinu 
7. Prijedlog Odluke o raspoređivanju sredstava za financiranje političkih stranaka zastupljenih u 

općinskom vijeću Općine Baška Voda za 2024.godinu 
8. Prijedlog Odluke o donošenju  socijalnog programa Općine Baška Voda za 2024.godinu 
9. Prijedlog Odluke o  financiranja javnih potreba u športu Općine Baška Voda za 2024.godinu 
10. Prijedlog Odluke o donošenju Programa financiranja javnih potreba u predškolskom odgoju 

Općine Baška Voda za 2024.godinu 
11. Prijedlog Programa građenja objekata i uređaja komunalne infrastrukture na području 

Općine Baška Voda u 2024. godini 
12. Prijedlog Programa održavanja komunalne infrastrukture na području Općine Baška Voda u 

2024.godini 
13. Prijedlog Godišnje analize stanja sustava civilne zaštite Općine Baška Voda za 2023.godinu 

 
Predsjednik Vijeća predložio je nadopunu dnevnog reda s točkom 

14. Prijedlog Odluke  o donošenju programa financiranja javnih potreba u kulturi općine 
Baška Voda 

 
Većinom glasova ZA „6“ /SUZDRŽAN „3“ prihvaćena je nadopuna dnevnog reda 
  
Dnevni red predložen od strane predsjednika Općinskog vijeća usvojen je većinom 
glasova ZA ''6'' /SUZDRŽAN ''3'' Jozipović,Topalović,Borković/  
 

 
 

AKTUALNI SAT 
 
 
 
Vijećnica Borković je postavila pitanje  što se tiče iznajmljivača dali se odredilo koliki će biti 
porez na dohodak za sljedeću godinu, pošto su upiti počeli da bi ljudi mogli formirati cijene. 
Načelnik je odgovorio da je smanjen u odnosu na okolna mjesta , te manji 3 posto nego je bio. 
 
Vijećnik Jozipović je postavio pitanje pročelnici Buljan kada provodi Upravne postupke dali ih 
provodi po nalogu načelnika ili su samostalni u obavljanju tih djelatnosti, s obzirom da je 
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poznato da komunalno redarstvo odnosno taj odjel protiv njega vode nekoliko Upravnih 
postupaka za uklanjanje različitih stvari koje su neobjektivne i neistinite, a u drugim 
slučajevima gdje bi se trebalo štiti interese općine na način da su uzurpirani određeni općinski 
prostori a redarstvo nema nikakve reakcije po pitanju tih stvari. Kazao je da misli da se na njega 
vrši politički pritisak te da bi trebali štiti interes općine Baška Voda da sve nelegalnosti koje se 
događaju na području općine rješavaju jednako prema svim građanima. 
 
Pročelnica Buljan je odgovorila da su komunalni redari samostalni u obavljanju svojih zadataka 
te da provode Upravne postupke gdje god su utvrdili da je uzurpirana općinska imovina. 
Vijećnik je nadopunio  pitanje  šta je u slučaju kada komunalni redari nisu primjetili , a netko 
ih je obavijestio pisanim putem , dali bi trebali reagirati? 
Pročelnica Buljan je odgovorila da će provjeriti dali je postupljeno. 
Vijećnik je odgovorio da nije zadovoljan odgovorom te moli odgovor pisanim putem. 
 
Vijećnik Jozipović je postavio drugo pitanje vezano za sufinanciranje zašto ne sudjelujemo u 
natječajima različitih programa i zašto je općina Baška Voda jedina u Županiji koja je prošle 
godine od Županije uprihodovala 0 kuna. 
Kazao je i kako je provjerio sufinanciranje  mula u Baškom Polju i Bratušu, kazao je da je 
provjerio te dobio odgovor da su oni sufinancirali taj dio određenim sredstvima kao i prema 
svim jedinicama lokalne samouprave.  
 
Načelnik je odgovorio da se općina redovito javlja na natječaje koje sufinancira Županija  te da 
je Županija nedavno sufinancirala projektnu dokumentaciju za mul u Baškom Polju i Bratušu. 
Isto tako je i financirala ne sufinancirala zamjenu umjetne trave na školskom igralištu. Kazao 
je kako će uskoro i Lučka uprava napustiti luku Krvavica jer ne može biti duže od godinu dana 
u određenom prostoru te onda ide u opću uporabu pa će i Krvavićani i cijela općina doći na  
svoje. Kazao je kako se tamo nalaze i razni podkoncesionari te da se obavljaju i druge djelatnosti 
koje se ne naplaćuju te da općina gubi velike prihode. 
 
Vijećnik Jozipović je nadopunio kako je dobio informaciju od ravnatelja Lučke Uprave 
Marojevića kako će na jednoj od idućih sjednica Županijske skupštine Lučkoj Upravi biti 
produženo odnosno obnovljeno Upravljanje Lukom Krvavica, da s Lukom Krvavica imaju 
problem zato što načelnik izmjenama i dopunama prostornog plana nije htio promijeniti 
namjenu luke Krvavica, da bi lučka uprava po tom ugovoru mogla i bila dužna ishodovati 
papire, te da će marina biti teško legalna zbog neadekvatnog samog ulaza u porat. Što se tiče 
područja luke u Baškoj vodi, dobio je i informaciju od ravnatelja da su se dešavala potkradanja 
i nezakonita dešavanja u luci u Baškoj Vodi. 
 
Načelnik se nadovezao da je zakon jasan, te da godinu dana lučka uprava može biti u luci, da 
lučka uprava nije uložila ni jedne lipe, te da je uloženo negdje drugo. Presuda Upravnog suda 
je jasna i konačna, zabilježena je velika dobit, te je zato uputio komunalne redare da naprave 
zapisnike. Ni eura lučka uprava nisu uložile ni u luku Krvavicu  ni u Bašku Vodu. 
Kazao je kako je  Zakon izašao, te da  ćemo se držati presude suda, a vijećniku poručio da kao 
županijski vijećnik nastoji da se sredstva vrate u luku Krvavica, te u Bašku Vodu te naglasio da 
mu  nije cilj da netko izvana upravlja Baškom Vodom. 
 
 
Nakon što nije bilo više pitanja, zatvoren je aktualni sat. 
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Ad. 1. 
Predsjednik vijeća otvorio je prvu točku dnevnog reda usvajanje zapisnika sa 13. sjednice  
Općinskog vijeća. Otvorena je rasprava. 
Vijećnik Jozipović  je dao primjedbu te kazao kako nije zadovoljan sa zapisnikom, te misli da 
je sramotan, friziran, te da nije navedeno da se iznosio ijedan problem po pitanju poreza, Upu-
a., te traži da u zapisniku stoji da se Urbanistički plan uređenja donosi da  do kuće od 
predsjednika vijeća dođe pristupna cesta, te da je to smisao Upu-a,  na što je Ines odgovorila da 
je prilog zapisniku tonski snimak sa sjednice vijeća, na što je  vijećnik Jozipović  nastavio 
galamiti i vikati kako će podnijeti kaznenu prijavu protiv nje,  kazao je  da je jedini relevantan 
dokaz koji traži ministarstvo uprave zapisnik sa sjednice vijeća, a ne nikakav tonski zapis, te 
želi da sve navedeno  uđe u idući zapisnik.  
Nakon završetka rasprave  većinom glasova ZA ''6'' / ''2'' PROTIV /Jozipović,Topalović, / 
(vijećnica Borković i vijećnik Čizmić nisu glasali s obzirom da nisu bili prisutni prethodno 
vijeće )donesen je 
 
 

Zaključak o usvajanju zapisnika sa 13. sjednice Općinskog vijeća 
od dana 21.studenog 2023. 

 
 
 

 
Ad. 2 
Predsjednik vijeća otvorio je drugu točku dnevnog reda Prijedlog Odluke o proračunu Općine 
Baška Voda za 2024. godinu i projekcije za 2025. i 2026. godinu te predložio da se objedini 
raspravljanje o proračunu , a da će se za svaku točku posebno glasati. 
Nakon uvodnih riječi općinskog načelnika pristupljeno je raspravi. 
Vijećnik Jozipović je postavio pitanje pročelniku dali je bilo zakonske osnove da se izostavi 
Boćarski klub Biston iz  prijedloga proračuna općine i zbog čega je to napravljeno, te dali je 
proveden  natječaj Javnih potreba u sportu za prijedlog proračuna za 2024. godinu, zanima ga 
po kojoj Odluci i dali je ta Odluka zakonita je donesen prijedlog proračuna za 2024. godinu. 
Pročelnik Marušić je odgovorio da natječaj nije proveden nego je proračun napravljen prema 
uputama koje daje nadležno ministarstvo te da proračun donosi općinsko vijeće kao i potrebe u 
sportu. Vijećnik je zatražio da uđe u zapisnik da nije ispoštovana zakonska procedura na način 
da nije proveden natječaj javnih potreba u sportu. 
Vijećnik Jozipović je zatražio stanku od 5 minuta, a nakon stanke, općinsko vijeće su napustili 
vijećnici  Jozipović, Topalović te vijećnica Borković.  
Predsjednik vijeća je konstatirao postojanje kvoruma te je  pristupljeno glasovanju 
 JEDNOGLASNO (7 glasova ZA) je donesena 
  
 
 

Odluka o proračunu Općine Baška Voda 
za 2024.godinu i projekcije za 2025. i 2026. godinu 

 
 
 
Ad. 3. 
Predsjednik vijeća otvorio je treću točku dnevnog reda Prijedlog Odluke o izvršavanju Proračuna 
Općine Baška Voda za 2024.godinu. 
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JEDNOGLASNO (7 glasova ZA) je donesena 
 
 

Odluka o izvršavanju Proračuna 
Općine Baška Voda za 2024.godinu. 

 
 

Ad. 4. 
Predsjednik vijeća otvorio je četvrtu točku dnevnog reda Prijedlog Odluke o donošenju plana 
razvojnih programa za 2024.godinu 
JEDNOGLASNO (7 glasova ZA) je donesena 
 
 

Odluka o donošenju plana razvojnih programa za 2024.godinu 
 
 
Ad.5.  
Predsjednik vijeća otvorio je petu točku dnevnog reda Prijedlog Odluke o donošenju plana nabave 
roba, radova i usluga (javne nabave i jednostavne nabave) za proračunsku 2024.godinu. 
JEDNOGLASNO (7 glasova ZA) je donesena  
 

Odluka o donošenju plana nabave roba, 
radova i usluga (javne nabave i jednostavne nabave) 

za proračunsku 2024.godinu. 
 
 

 
Ad.6.  
 
Predsjednik vijeća otvorio je šestu točku dnevnog reda Prijedlog Odluke o financiranju javnih 
potreba za rad mjesnih odbora Općine Baška Voda za 2024.godinu. 
JEDNOGLASNO (7 glasova ZA) je donesena  
 
 

Odluka o financiranju javnih potreba za rad 
mjesnih odbora Općine Baška Voda za 2024.godinu 

 
 
 
 
Ad.7. 
Predsjednik vijeća otvorio je sedmu točku dnevnog reda Prijedlog Odluke o raspoređivanju 
sredstava za financiranje političkih stranaka zastupljenih u općinskom vijeću Općine Baška Voda za 
2024.godinu 
JEDNOGLASNO (7 glasova ZA) je donesena  

 
 

Odluka o raspoređivanju sredstava za 
financiranje političkih stranaka zastupljenih u 

općinskom vijeću Općine Baška Voda za 2024.godinu 
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A.d.8. 
Predsjednik vijeća otvorio je osmu točku dnevnog reda Prijedlog Odluke o donošenju  socijalnog 
programa Općine Baška Voda za 2024.godinu 
JEDNOGLASNO (7 glasova ZA) je donesena  
 

Odluka o donošenju  socijalnog programa 
Općine Baška Voda za 2024.godinu 

 
 

 
A.d.9. 
Predsjednik vijeća otvorio je devetu točku dnevnog reda Prijedlog Odluke o  financiranja javnih 
potreba u športu Općine Baška Voda za 2024.godinu 
JEDNOGLASNO (7 glasova ZA) je donesena  
 

Odluka o  financiranja javnih potreba u športu 
Općine Baška Voda za 2024.godinu 

 
 

A.d.10. 
Predsjednik vijeća otvorio je desetu točku dnevnog reda Prijedlog Odluke o donošenju Programa 
financiranja javnih potreba u predškolskom odgoju Općine Baška Voda za 2024.godinu 
JEDNOGLASNO (7 glasova ZA) je donesena  
 

Odluka o donošenju Programa financiranja javnih potreba 
u predškolskom odgoju Općine Baška Voda za 2024.godinu 

 
 
 
A.d.11. 
Predsjednik vijeća otvorio je jedanaestu točku dnevnog reda Prijedlog Programa građenja 
objekata i uređaja komunalne infrastrukture na području Općine Baška Voda u 2024. godini. 
JEDNOGLASNO (7 glasova ZA) je donesen  
 
 
 

Program građenja objekata i uređenja komunalne infrastrukture 
na području Općine Baška Voda u 2024. godini 

 
 
A.d.12. 
Predsjednik vijeća otvorio je dvanaestu točku dnevnog reda Prijedlog Programa održavanja 
komunalne infrastrukture na području Općine Baška Voda u 2024.godini. 
JEDNOGLASNO (7 glasova ZA) je donesen  
 
 

Program održavanja komunalne infrastrukture 
na području Općine Baška Voda u 2024.godini 
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A.d.13. 
Predsjednik vijeća otvorio je trinaestu točku dnevnog reda Prijedlog Godišnje analize stanja 
sustava civilne zaštite Općine Baška Voda za 2023.godinu. 
JEDNOGLASNO (7 glasova ZA) je donesena 
 
  

Godišnja analiza stanja sustava 
civilne zaštite Općine Baška Voda za 2023.godinu. 

 
 
A.d.14. 
Predsjednik vijeća otvorio je četrnaestu točku dnevnog reda Prijedlog Odluke  o donošenju 
programa financiranja javnih potreba u kulturi općine Baška Voda. 
JEDNOGLASNO (7 glasova ZA) je donesena 
 

Odluka  o donošenju programa financiranja 
javnih potreba u kulturi općine Baška Voda. 

 
 
 
 
 
zapisnik sastavila 
Ines Vegar 

 
Predsjednik Općinskog vijeća 

Ante Lončar 
 


